



Zhongjian Certification Co., Ltd.

CERTIFICATE OF CONFORMITY OF OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

No:0070019S50859R3M

This is to certify that the occupational health and safety system of
**WORLDWIDE ENERGY AND MANUFACTURING
(NANTONG) CO., LTD.**

NO.88, QIFENG ROAD, CHENGBEI STREET, RUGAO CITY, NANTONG CITY, JIANGSU PROVINCE

Organization Code: 91320600685347479M

is in conformity with

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 Standard

This system is valid for the

THE RELATIVE MANAGEMENT ACTIVITIES OF DESIGN AND MANUFACTURE OF SOLAR CELL MODULES

(This certificate only covers the sites listed. If the covered scope involves pre-approval of administration permit or compulsory certification requirement, the scope only covers products and services within the permit license or compulsory certification scope)

Date of issue: 2019-06-04 Date of the certificate changed: 2020-5-31

Term of validity of this certificate: from 2019-06-04 to 2022-06-03 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits.



Representative of The Company



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C007- M

The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (www.cnca.gov.cn)
Further to the certificate applicability, please enquire the certified organization: visit www.gzcc.org.cn or contact GZCC 020-66390902
4/F, Huajing Building, Guangzhou Dadaozhong, Guangzhou City, Guangdong Province, China (510600) Zhongjian Certification Co., Ltd.



中鉴认证有限责任公司

职业健康安全管理体系认证证书

NO: 0070019S50859R3M

兹 证 明

南通美能得新能源科技股份有限公司

江苏省南通市如皋市城北街道起凤路 88 号

统一社会信用代码: 91320600685347479M

职业健康安全管理体系符合

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 标准

该职业健康安全管理体系适合

太阳能电池组件的设计、制造及相关管理活动

(本证书范围仅包括证书所列场所。若覆盖范围涉及行政许可前置审批、强制性认证的,仅涵盖许可资质、强制性认证证书范围内的产品及服务)

颁证日期: 2019年06月04日

换证日期: 2020年5月31日

本证书有效期自 2019年06月04日始至 2022年06月03日

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效



公司代表(签名)



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C007-M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询
证书时效及适用性可向认证机构查询: 网址: www.gzcc.org.cn 或致电: 020-66390902。
中国广东省广州市广州大道中 227 号华景大厦 4 楼 (510600) 中鉴认证有限责任公司